
Generalforsamling d. 18. juni 2024 

1. Ordstyrer: Michael Grundsøe                     Referent: Jane Marie Hjorth.  

2. Formandens årsberetning. Se den på hjemmesiden. Denne blev godkendt. 

 3. Det reviderede årsregnskab er godkendt. 

 4. Der er ingen forslag fra Bestyrelsen. 

 5. Der var ingen forslag fra medlemmerne.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

 a. Formand – Jacob Jørgensen (nr. 83). 

 Øvrig bestyrelse: i. Bestyrelse:  

1. Jane M. Hjort (nr. 107) 

2. Else B. Nielsen (nr. 77)  

3. Christoffer Roed (75) 

4. Kenneth Johnsen (nr. 58) 
 ii. Suppleanter: Anja Larsen (52) og Birthe Nordenkjær (89) 

7. Valg af revisor: a. Michael Grundsøe. 

8.  Vi siger tusind tak ]l Birthe F Kruse for hendes medvirken i Grundejerforeningens bestyrelse, som  
      hun har været en del af i mange år. Birthe skulle have holdt som bestyrelsesmedlem i 2023. 
     Men da bestyrelse var helt ny, tog Birthe imod genvalg for et år mere. Nu er det slut. 

     Vi siger TAK ]l Birthe for denne gang. 

9. Evt.: a. Sommerfest er blevet a`oldt med stor succes. Dejligt der kom så mange kom og deltog.  
                   Vi fortsæaer succesen ]l næste sommer. Tak for opbakningen! 

b. Der blev diskuteret snerydning. Der har været i flere ]lfælde, hvor der kun er blevet  
     saltet og ikke skrabet sne på vejene.  
     Sjap og frost gør vejene bliver farlig at køre på, især for cyklister. 
    Hvis der opstår problemer af den af art, så ring ]l formanden, som vil tage fat i Claus Quick 
    Grundejerne skal selv sørge for, at der er ryddet for sne fra egen Matrikel og ud ]l midten af 
    offentlig vej. 

c. Brands]er SKAL være farbare alle steder i Anderuplunden.  
    Skrænter skal holdes af grundejerne selv. 

d. Bestyrelsen ligger op ]l, at vi en gang om året har en have /hygge dag – 3-4 ]mer, 
    hvor lurer ukrudt, renser fliser maler sten m.m.  
    Der trænger ]l en kærlig hånd rundt omkring i Lunden. Det bliver dyrt at få det 
    gjort af vores havemand, så vi håber I vil ofre nogle ]mer om året på en havedag. 
    Bestyrelsen vil sæae en dato meget snart og lave en plan for dagen. 
    Vi håber på stor opbakning.  



f.  SÅ OPFORDRES DER TIL, AT DER KØRES ORDENLIGT I ANDERUPLUNDEN. 
    Det er et ]lbagevendende problem hvert år. Det er ikke kun avisbuddet 
    eller andre der har et ærinde her. Så sænk farten!!!! 
 
 g. Vi sluaede med kaffe og brunsviger. 

’ 

Formand Jacob Jørgensen ________________________  

Revisor Michael Grundsøe_________________________


